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URBROJ: 2170-1-09-10-22-12 
Rijeka, 08. studenog 2022. 

 
 
 

ZAPISNIK 
 31. SJEDNICE VMO TURNIĆ 

 
 

 
 
31. sjednica VMO Turnić održana je 08. studenog 2022. (utorak), s početkom u 17:00 sati, u 
prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b 
 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Božidarka-Matija Čerina Kapetanović, predsjednica VMO  
 Nevenka Česal zamjenica predsjednice VMO 
 Ida Zoričić, članica VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Nikola Jurić, član VMO 
 Milena Žitinić, članica VMO  

 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Turnić Božidarka-Matija Čerina Kapetanović i predložila 
slijedeći: 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Usvajanje malih komunalnih akcija MO Turnić za 2023.godinu 
2. Odlučivanje o realizaciji programa Doček Svetog Nikole i Predblagdansko druženje 
3. Provođenje smanjenog obima programske aktivnosti pod nazivom „Jesenska radionica i 

izložba gljiva“ 
4. Dopisi građana pristigli između sjednica 
5. Razno 

 
 
 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 



  

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
Usvajanje zapisnika s 30. sjednice VMO Turnić: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 
AD 1 Usvajanje malih komunalnih akcija MO Turnić za 2023.godinu 
 
Predsjednica Vijeća MO Turnić, gđa. Božidarka-Matija Čerina Kapetanović s prisutnim članicama 
Vijeća raspravljala je o obrađenim stavkama prijedloga malih komunalnih akcija za 2023.g.  
 
Od 119 stavaka predloženih u travnju o.g., 45 stavaka nije moguće realizirati zbog različitih razloga 
npr. zemljište nije u gradskom vlasništvu, zahtjev nije opravdan, nema uvjeta za realizaciju i sl. 
 
Za 74 stavke koje je moguće realizirati, procijenjena vrijednost realizacije ukupno iznosi 6.567.000 kn 
(s pdv-om), a Mjesni odbor Turnić može raspolagati sa 509.000 kn (s pdv-om).  
 

Zaključak 
 Vijeće je nakon dugotrajne rasprave jednoglasno predložilo listu prioriteta za 

2023. godinu kako slijedi: 
 

1 
Izrada tehničkog rješenja za proširenje javne rasvjete u 
Ulici Franje Čandeka kod kućnog broja 38 B 

4.000,00 

2 
Radovi za proširenje javne rasvjete u Ulici Franje Čandeka 
kod kućnog broja 38 B 

59.000,00 

3 
Oprema za proširenje javne rasvjete u Ulici Franje Čandeka 
kod kućnog broja 38 B 

27.000,00 

4 
Izrada tehničkog rješenja za proširenje javne rasvjete na 
dječjem igralištu u Ulici Franje Čandeka južno od kućnog 
broja 33 

4.000,00 

5 
Radovi za proširenje javne rasvjete na dječjem igralištu u 
Ulici Franje Čandeka južno od kućnog broja 33 

31.000,00 

6 
Oprema za proširenje javne rasvjete na dječjem igralištu u 
Ulici Franje Čandeka južno od kućnog broja 33 

16.000,00 

7 
Izrada prometnog elaborata povećanja stupnja sigurnosti 
prometa na pješačkom prijelazu u Ulici Giuseppe Carabino 
kod broja 7 

3.000,00 

8 

Izrada prometnog elaborata privremene regulacije prometa 
za vrijeme izvođenja radova na povećanju stupnja 
sigurnosti prometa na pješačkom prijelazu u Ulici Giuseppe 
Carabino kod broja 7 

2.000,00 

9 
Realizacija prometnog elaborata povećanja stupnja 
sigurnosti prometa na pješačkom prijelazu u Ulici Giuseppe 
Carabino kod broja 7 

20.000,00 

10 
Građevinsko uređenje partera dječjeg igrališta u Ulici 
Antuna Barca zapadno od kućnog broja 7 

11.000,00 

11 
Izrada tehničkog rješenja za rekonstrukciju javne rasvjetne 
u Zvonimirovoj ulici oko kućnog broja 50 i kućnog broja  52 

1.000,00 

12 
Radovi za rekonstrukciju javne rasvjetne u Zvonimirovoj 
ulici oko kućnog broja 50 i kućnog broja  52 

18.000,00 



  

13 
Oprema za rekonstrukciju javne rasvjetne u Zvonimirovoj 
ulici oko kućnog broja 50 i kućnog broja  52 

77.000,00 

14 
Raščišćavanje zelene površine od Osnovne škole Turnić do 
Ulice Antuna Barca kućnih brojeva 10 do 12 

40.000,00 

15 
Sanacija betonske pasice u Ulici Antuna Raspora Španca  
južno od kućnog broja 4 

10.000,00 

16 
Postava rukohvata na stubištu u Ulici Franje Čandeka 
istočno od kućnog broja 28 

7.000,00 

17 
Izrada prometnog elaborata povećanja stupnja sigurnosti 
prometa na pješačkom prijelazu u Ulici Giuseppe Carabino 
kod kućnog broja 3 

3.000,00 

18 

Izrada prometnog elaborata privremene regulacije prometa 
za vrijeme izvođenja prometnog elaborata povećanja 
stupnja sigurnosti prometa na pješačkom prijelazu u Ulici 
Giuseppe Carabino kod kućnog broja 3  

2.000,00 

19 
Realizacija prometnog elaborata povećanja stupnja 
sigurnosti prometa na pješačkom prijelazu u Ulici Giuseppe 
Carabino kod kućnog broja 3 

20.000,00 

20 
Izrada tehničkog rješenja za proširenje javne rasvjete 
između Ulice Franje Čandeka kod kućnog broja 20 i Ulice 
Antuna Barca kod kućnog broja 10 

4.000,00 

21 
Radovi za proširenje javne rasvjete između Ulice Franje 
Čandeka kod kućnog broja 20 i Ulice Antuna Barca kod 
kućnog broja 10 

95.000,00 

22 
Oprema za proširenje javne rasvjete između Ulice Franje 
Čandeka kod kućnog broja 20 i Ulice Antuna Barca kod 
kućnog broja 10 

55.000,00 

 
Posebna napomena uz poslove oko malih komunalnih akcija, odnosno prioriteta 

 
 Vijeće smatra da Mjesni odbori uopće ne bi trebali sudjelovati u donošenju odluka o 

sanacijama asfalta velikih površina ulica ili parkirališta 
 Također Vijeće smatra da je njihova uloga podići kvalitetu života stanovništvu na 

području Mjesnog odbora Turnić, a održavanje kolnika smatraju osnovnim uvjetima o 
kojima brinu Gradski Odjeli i komunalna poduzeća 

 
AD.2 Odlučivanje o realizaciji programa Doček Svetog Nikole i Predblagdansko druženje 
 
Predsjednica VMO predložila je skupljanje prijava djece predškolskog uzrasta, provjeru prebivališta 
kao prethodni postupak za podjelu poklon paketa, te suradnju sa VMO Sveti Nikola kao i prethodnih 
godina. Odabir izvoditelja predstave za djecu, te uloge lika Svetog Nikole također će se provesti u 
suradnji sa VMO Sveti Nikola u predstojećem periodu. O programu Predblagdansko druženje 
raspraviti će se na idućoj sjednici u prosincu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno prihvatilo prijedlog 
 
AD.3 Provođenje smanjenog obima programske aktivnosti pod nazivom „Jesenska radionica 
i izložba gljiva“ 
 
Predsjednica VMO upoznala je članove Vijeća sa odlukom Udruge gljivara „Ožujka“ da radi 
nepristupačnosti i radi nedostatka parkirališnog prostora za provođenje programske aktivnosti 



  

„Izložba gljiva“ neće istu više provoditi na Turniću, nego na Korzu.  Predložila je i da se u smanjenom 
obimu održi „Jesenska likovna radionica“. Nakon kraće rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo 
slijedeći: 
 
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno prihvatilo prijedlog  
 
 
AD.4 Zahtjevi građana pristigli između sjednica 
 
 
Mjesnom odboru Turnić obratili su se građani sa zahtjevom za povećanjem sigurnosti prometa na 
pješačkim prijelazima u Ulici G. Carabino. Vijeće je jednoglasno donijelo slijedeći: 
 
Zaključak: 

 Uputiti informaciju građanima o naporima Vijeća, te uvrštavanje radova povećanja 
sigurnosti prometa na kritičnim pješačkim prijelazima kao prioritet mjesnog odbora, te 
prema potrebi uputiti i požurnice nadležnim institucijama. 

 
 
AD.5 
 
Razno  
 
 
Pod točkom razno nije bilo rasprave. 
 
 
Sjednica Vijeća je završila u 20:00 h 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice.       
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                             
                 Višnja Mohorovičić 
 

Predsjednica VMO Turnić : 
 
Božidarka-Matija Čerina Kapetanović 
 

 

 


